
Zápis z 1. schůze výboru pro DSK 

 

9.11.2022 byla svolána a proběhla od 18 do 19:30 1. schůze výboru pro DSK 

Schůze se zúčastnilo všech 7 členů výboru DSK, Jiří Foltýn, Romana Baborovská, Dana Thorovská, 

Markéta Main, Štěpán Vystrčil, Gabriel Izsák, Jiří Vondruška, dále byla přítomna starostka Lenka 

Houžvičková. 

Program 

1. Nastavení pravidelných schůzek 

2. Vytvoření jednacího řádu 

3. Pravidla udělování dotací/darů 

4. Vytvoření plánu rozvoje sportu a kultury 

 

1. Prioritně byla domluvena 2. schůze na 30.11.2022 od 18h na OÚ. Z každé schůze bude udělán 

zápis, který pak bude poslán zastupitelům. 

2. Jednací řád bude vytvořen předsedou FV Jindřichem Pospíšilem pro všechny výbory, které si 

je pak upraví dle svých potřeb. 

3. Prvotní nastavení pravidel si vzala na starost Dana Thorovská. Momentálně za rok 2022 

čerpali: Sosák-Masopust, pí. Hošková, SK Viktoria Sibřina 

V současné době má Květnice spolky-hasiči, myslivci, rybáři 

Nástřel výše darů do konce listopadu. 

4. Prvotní nastavení plánu rozvoje si vzali na starost Markéta Main a Štěpán Vystrčil. 

Na webu obce v dotacích je plán výstavby sportovního areálu. Momentálně v obci jsou 

sportoviště: 2xpingpongový stůl, 2xdětské hřiště, venkovní posilovna, nohejbalové hřiště, 

pumptruck, víceúčelové štěrkové hřiště 

akce obce: vítání občánků, Mikuláš+rozsvěcení stromku, lampionový průvod, dětský den, 

čarodějnice, úklid obce, letní kino, setkání seniorů, zpívání koled 

 

 

V Květnici 9.11.2022 Jiří Foltýn 


